<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>Uitvoeringsprogramma Coalitieakkoord 2018-
2022


"Heemskerk zichtbaar beter"




Oktober 2021
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre>                                                                                          UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                                                                 2018 - 2022

Inhoud
Samenvatting .........................................................................................................................................3
Inleiding ..................................................................................................................................................6
De inwoner staat centraal .....................................................................................................................7
    Welzijn en zorg ................................................................................................................................7
    Vrijwilligers en mantelzorgers .....................................................................................................10
    WMO voorzieningen......................................................................................................................11
    Sport en gezondheid.....................................................................................................................13
    Cultuur............................................................................................................................................17
    Dierenwelzijn .................................................................................................................................20
    Jeugd en onderwijs.......................................................................................................................21
    Werk................................................................................................................................................24
    Beschut werk .................................................................................................................................26
    Tegenprestatie...............................................................................................................................28
    Bijzondere bijstand .......................................................................................................................29
    Schuldhulpverlening.....................................................................................................................30
Heemskerk woont, werkt en recreëert ...............................................................................................31
    Omgevingswet...............................................................................................................................31
    Wonen en woningbouwprojecten ................................................................................................32
    Duurzaamheid en milieu ...............................................................................................................36
    Economie .......................................................................................................................................39
    Verkeer en vervoer ........................................................................................................................41
    Toerisme en recreatie ...................................................................................................................43
Heemskerk bestuurt ............................................................................................................................46
    Strategische toekomstvisie Heemskerk 2040.............................................................................46
    Samenwerking en burgerparticipatie ..........................................................................................47
    Dienstverlening .............................................................................................................................49
    Openbare orde en veiligheid ........................................................................................................50
    Organisatie.....................................................................................................................................51
    Financiën........................................................................................................................................52
</pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Samenvatting

Nr. De Inwoner staat centraal                              Voortgang   Wanneer     Status
1   Onderzoek bij gebruikers welzijn en zorg naar                                    Uitgevoerd
    gewenste vormen van ondersteuning

2   Toegankelijkheid informatie over voorzieningen                        2021/4       Actief
    voor ouderen

3   Meting maatschappelijke meerwaarde                                               Uitgevoerd
    zorgaanbieders

4   Externe toetsing effectiviteit ondersteuning                                     Uitgevoerd
    mantelzorg
5   Evaluatie beleid WMO-voorzieningen                                               Uitgevoerd
    (verstrekkingen inclusief PGB)

6   Evaluatie kadernota WMO, inclusief actieplan                                     Uitgevoerd

7   Inventarisatie inrichtingselementen in openbaar                                  Uitgevoerd
    groen met inwoners

8   Skeeler-schaatsbaan (duurzame oplossing)                                         Uitgevoerd

9   Onderzoek toekomst zwembaden in                                       2022/1       Actief
    samenwerking met Beverwijk

10 Invoering sport- en cultuurpas (start zwemles 5/6-                                Uitgevoerd
   jarigen)

11 Initiatief realisatie IJmondiale cultuurvisie met                                 Uitgevoerd
   Velsen, Beverwijk en inwoners van Heemskerk

12 Aanschaf kunstwerk (jaarlijks) op basis van                                       Uitgevoerd
   extern advies

13 Actualisatie beeldend kunstbeleid                                      2021/4       Actief

14 Rekening houden met nest- en                                                      Uitgevoerd
   schuilgelegenheden

15 Ondersteunen initiatieven bedrijven/onderwijs (in                                 Uitgevoerd
   samenwerking met buurgemeenten)

16 Ontlezing                                                                         Uitgevoerd

17 Gesprek met Jeugdraad over het meer betrekken                                     Uitgevoerd
   jeugd bij ontwikkelingen




                                                       3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre>                                                     UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                            2018 - 2022

18 Integraal programma kwetsbare jongeren (18-27               Doorlopend     Actief
   jaar)

19 IJmondiale pilot werkzoekende 55+                                        Uitgevoerd

20 Onderzoek ontwikkeling instroom beschut werk                             Uitgevoerd

21 Beschikbaar stellen vacatures voor mensen met                            Uitgevoerd
   een beperking

22 Onbetaalde maatschappelijke activiteit                                   Uitgevoerd
   uitkeringsgerechtigden

23 Onderzoek naar versimpeling Armoedebeleid en                             Uitgevoerd
   Bijzondere bijstand om toegankelijkheid te
   vergroten/meer bijstand in natura verstrekken
24 Vergroting inzet, voorlichting en begeleiding                            Uitgevoerd

25 Nieuwe ruimtelijke structuurvisie (inclusief                             Uitgevoerd
   woningbouwopgave, bouwen in groen en
   duurzaamheid)
26 Inventarisatie bouwlocaties (samen met                                   Uitgevoerd
   bewoners)

27 Intensiveren en versnellen bestaand                         Doorlopend     Actief
   bouwprogramma

28 Stimuleren levensloopbestendige woningbouw bij                           Uitgevoerd
   voorkeur in centrum

29 Stimuleren particuliere eigenbouw                                        Uitgevoerd

30 Variatie nieuwbouw via grondprijzenbeleid                                Uitgevoerd

31 Verbindende en richtinggevende rol duurzaam                              Uitgevoerd
   Heemskerk

32 Uitbreiden duurzaam inkopen/aansluiten manifest                          Uitgevoerd
   MVI 2016-2020

33 Ondersteuning subsidiemogelijkheden bedrijven                            Uitgevoerd
   in het kader van duurzaamheid/aanpassing leges
   duurzaam bouwen
34 Drie toekomstscenario's centrum inclusief                                Uitgevoerd
   uitwerken actieplan

35 Overdekte stallingsmogelijkheden met                                     Uitgevoerd
   oplaadfaciliteiten onderzoeken
</pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"



36 Studie landschappelijke inpassing                             Afgevoerd
   Heemskerkvariant

37 Versterking openbaar vervoer (uitbreiding spoor)              Uitgevoerd

38 Opzetten lokaal netwerk busverbinding                         Uitgevoerd
   (duurzaam)

39 Stimuleren hoogwaardig en meerdaags toerisme                  Uitgevoerd
   door kleinschalige accommodaties

40 Promoten toerisme door vergroten                              Uitgevoerd
   bereikbaarheid en toegankelijkheid van
   bezienswaardigheden en centrum
41 Stimuleren gebruik duin (afschaffen duinkaart)                Uitgevoerd

42 Actualisatie Toekomstvisie 2040 (vanuit                       Uitgevoerd
   Omgevingswet)

43 Uitbreiding factor C                                          Uitgevoerd

44 Opnieuw vormgeven van buurtinitiatieven                       Uitgevoerd

45 Uitbreiden en verbetering dienstverlening            2021/4     Actief
   (standaardisering)

46 Versterking begeleiding jeugd                                 Uitgevoerd

47 Actualisatie organisatievisie                                 Uitgevoerd

48 Informatie gestuurd werken (delen, koppelen en                Uitgevoerd
   analyseren van data)

49 Verhoging belastingen met maximaal het                        Uitgevoerd
   inflatiepercentage

50 Maatregelen Interbestuurlijk Programma (IBP)                  Uitgevoerd




                                                    5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre>                                                         UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                                2018 - 2022


Inleiding
In deze rapportage wordt u meegenomen in de actuele stand van het Coalitieakkoord 2018-2022.
Alle actiepunten zijn zowel beleidsmatig als financieel geactualiseerd tot 1 oktober 2021.

In de samenvatting wordt gebruikt gemaakt van de volgende symbolen.
Hiermee is de status van het actiepunt in één oogopslag duidelijk.

               in control

               heeft aandacht nodig

               uitgevoerd.

In de kolom “wanneer” staat de planning wanneer het actiepunt is of wordt uitgevoerd. Het nummer
achter de schuine streep duidt het kwartaal aan.
Wanneer nog niet duidelijk is in welk kwartaal de uitvoering zal zijn staat er een x.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


De inwoner staat centraal

Welzijn en zorg

1   Onderzoek bij gebruikers welzijn en zorg naar gewenste vormen van ondersteuning
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  2.1 Welzijn, zorg en gezondheid
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Rapport met aanbevelingen.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Uitvragen van het huidige en gewenste aanbod op het terrein
                                    van welzijn en zorg. Een externe partij wordt opdracht
                                    verstrekt, waarbij de uitvraag met inbreng vanuit de
                                    organisatie en gebruiker vorm wordt gegeven.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De benodigde informatie is beschikbaar. Dit loopt gelijk op
                                    met het beleidsplan Sociaal domein. De verkregen informatie
                                    draagt bij aan het waar gewenst komen tot nieuwe vormen
                                    van ondersteuning. Dit wordt betrokken bij de transformatie
                                    en de verwerving van de ondersteuning (inkoop).
                                    Het beschikbare budget is bij behandeling van de
                                    Jaarrekening 2019 overgeheveld naar 2020. Het budget is
                                    niet meer nodig en kan vrijvallen bij de Jaarrekening 2020.

Realisatie                             2020        2021        2022        2023       2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/1
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022        2023       2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             25
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)




                                               7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022

2   Toegankelijkheid informatie over voorzieningen voor ouderen
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  2.1 Welzijn, zorg en gezondheid
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Eén fysiek loket voor (ouderen)voorzieningen.
Status                              Actief
Voorgenomen actie                   Opstellen van een projectplan waarin alle elementen van een
                                    centraal loket worden uitgewerkt. De betreffende instellingen
                                    worden bij de inrichting betrokken.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Het onderzoek naar de integrale toegang is uitgevoerd en
                                    heeft ertoe geleid dat we deze toegang in het laatste
                                    kwartaal van 2021 naar verwachting realiseren. De integrale
                                    toegang, zijnde een groeimodel, zal daarbij gelokaliseerd
                                    worden in het gemeentehuis. Onderdeel van de
                                    werkzaamheden van de toegang is, naast het toe leiden naar
                                    ondersteuning, het bieden van informatie aan inwoners
                                    (waaronder ouderen). Daarnaast blijven we nagaan of we de
                                    informatieverstrekking over voorzieningen aan
                                    inwoners in het algemeen en ouderen in het bijzonder verder
                                    - inhoudelijk of qua wijze van aanbieden - verder kunnen
                                    optimaliseren.
Realisatie                              2020          2021       2022       2023          2024
Wanneer gaan we het doen?              2020/4        x            x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              75         150         150
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        47
</pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


3   Meting maatschappelijke meerwaarde zorgaanbieders
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  2.1 Welzijn, zorg en gezondheid
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Borging meetsysteem in de overeenkomsten met
                                    zorgaanbieders.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Meten van de maatschappelijke meerwaarde van
                                    zorgaanbieders op prijs en kwaliteit. Deze uitvraag
                                    toevoegen aan bestaande instrumenten en uitvraag
                                    uitbreiden naar de jeugdzorg.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Via klanttevredenheidsonderzoeken en via het
                                    contractmanagement wordt de informatie verkregen en wordt
                                    er in voorkomende gevallen bijgestuurd. De restantbudgetten
                                    van 2021, 2022 en 2023 kunnen vrijvallen.

Realisatie                             2020         2021       2022        2023           2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/1         x           x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021       2022        2023           2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                 0        25         25          25
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)           0        0           0




                                                9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre>                                                        UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                               2018 - 2022


Vrijwilligers en mantelzorgers

4   Externe toetsing effectiviteit ondersteuning mantelzorg
Portefeuillehouder                   Rijke
Programmaonderdeel                   2.2 Vrijwillige inzet en mantelzorg
Doelstelling/Opgave IBP              Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                              Rapport met aanbevelingen.
Status                               Uitgevoerd
Voorgenomen actie                    Toetsen effectiviteit van ondersteuning door mantelzorgers.
                                     Een externe partij hiertoe opdracht te verstrekken. De
                                     bestaande burgerpeiling met vraagstelling aanvullen en
                                     doorvragen door middel van gerichte gesprekken met
                                     mantelzorgers.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen      De externe toetsing heeft plaatsgevonden. De besluitvorming
                                     hierover, waarbij afstemming plaatsvindt met de gemeente
                                     Beverwijk, heeft plaatsgevonden in september 2019.
                                     Het beschikbare budget is bij behandeling van de
                                     Jaarrekening 2019 overgeheveld naar 2020. Het budget is
                                     niet meer nodig en kan vrijvallen bij de Jaarrekening 2020.

Realisatie                               2020         2021         2022      2023        2024
Wanneer gaan we het doen?            Burgerpeiling
                                     najaar 2020

Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                               2020         2021         2022      2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)               11
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


WMO voorzieningen

5   Evaluatie beleid WMO-voorzieningen (verstrekkingen inclusief PGB)
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  2.1 Welzijn, zorg en gezondheid
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Rapport met aanbevelingen.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Na de meting van de meerwaarde van zorgaanbieders kan
                                    de evaluatie plaatsvinden op het brede pakket aan WMO
                                    voorzieningen dat recent is samengesteld.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Deze toetsing is een continue proces (via het
                                    contractmanagement en de afstemming met de
                                    beleidsafdeling en de uitvoering).

Realisatie                             2020          2021      2022        2023     2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020          2021     2022         2023     2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                 -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)           -




                                                11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre>                                                       UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                              2018 - 2022

6   Evaluatie kadernota WMO, inclusief actieplan
Portefeuillehouder                   Rijke
Programmaonderdeel                   2.1 Welzijn, zorg en gezondheid
Doelstelling/Opgave IBP              Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                              Rapport met aanbevelingen.
Status                               Uitgevoerd
Voorgenomen actie                    De kadernota wordt in navolging van de vorige punten
                                     geëvalueerd met een nieuw actieplan als uitkomst.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen      In februari 2019 is de startnotitie Beleidsplan Sociaal domein
                                     vastgesteld. Het beleidsplan is vervolgens eind 2019
                                     vastgesteld.

Realisatie                              2020         2021        2022         2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                              2020         2021        2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                  -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)            -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Sport en gezondheid

7   Inventarisatie inrichtingselementen in openbaar groen met inwoners
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  2.3 Lokale voorzieningen, sport en recreatie
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Plekken in de openbare ruimte voor sport.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Op basis van een inventarisatie worden in overleg met
                                    externe partijen en bewoners plekken binnen de openbare
                                    ruimte onderzocht en waar mogelijk uitgewerkt in concrete
                                    voorstellen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Dit is opgenomen in de nota Sport en Bewegen en het Groen
                                    beleidsplan. Beide plannen zijn vastgesteld.
                                    In de Perspectiefnota 2020 hebben we middelen opgenomen
                                    voor de uitvoering van het groenbeleidsplan.

Realisatie                              2020        2021        2022        2023       2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                              2020        2021        2022        2023       2024
Geraamde kosten (x € 1.000)
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)




                                               13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022

8   Skeeler-schaatsbaan (duurzame oplossing)
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  2.3 Lokale voorzieningen, sport en recreatie
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Duurzame skeeler-schaatsbaan.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Opstellen van een voorlopig ontwerp van een skeeler-
                                    schaatsbaan en onderzoek doen naar cofinanciering.
                                    Uitgangspunt is duurzaamheid.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De raad heeft in juni 2021 het raadsbesluit genomen om de
                                    skeelerbaan en natuur ijsbaan te realiseren in Park
                                    Assumburg.




Realisatie                             2020         2021        2022        2023      2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/4         x            x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021         2022        2023      2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             20
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


9   Onderzoek toekomst zwembaden in samenwerking met Beverwijk
Portefeuillehouder                   Schoorl
Programmaonderdeel                   2.3 Lokale voorzieningen, sport en recreatie
Doelstelling/Opgave IBP              Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                              Plan van aanpak.
Status                               Actief
Voorgenomen actie                    Toekomstbeeld van een zwembadvoorziening voor
                                     Heemskerk en Beverwijk. Eerdere besluitvorming
                                     hieromtrent vormt hiervoor het uitgangspunt. Een externe
                                     projectleider bevordert de voortgang en stelt een plan van
                                     aanpak op.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen      Beverwijk is in het najaar van 2020 in het kader van de
                                     begroting en de meerjarenplanning tot de conclusie gekomen
                                     dat de financiering van een gezamenlijk nieuw zwembad niet
                                     tot de mogelijkheden behoorde. Daarop heeft de raad aldaar
                                     een motie aangenomen om andere financiële verhoudingen
                                     te onderzoeken. We verwachten de raad hierover in januari
                                     2022 te kunnen berichten.



Realisatie                               2020        2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                                       2022/1
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                               2020        2021        2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)               15
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)


10 Invoering sport- en cultuurpas (start zwemles 5/6-jarigen)
Portefeuillehouder                   Schoorl
Programmaonderdeel                   2.3 Lokale voorzieningen, sport en recreatie
Doelstelling/Opgave IBP              Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                              Invoeren met ingang van 2020.
Status                               Uitgevoerd
Voorgenomen actie                    Ter stimulering van sportbeoefening introduceren van een
                                     sport- en (cultuur)pas. Starten met het aanbieden van
                                     zwemles aan 5/6-jarigen. Op basis van de opgedane
                                     ervaringen uitbreidingen van deze pas uitwerken.
Voortgang




                                                15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022

Actie bij aandacht en bijsturen     We hebben als eerste stap in het schooljaar 2019/2020 een
                                    (nader) vangnet gerealiseerd voor de zwemvaardigheid van
                                    kinderen uit de groepen 7 en 8. Het programma
                                    Cultuureducatie met Kwaliteit biedt alle kinderen in de
                                    basisschoolleeftijd de mogelijkheid om kennis te maken met
                                    diverse culturele disciplines. In 2021 is sprake van aanvulling
                                    van de Sport- en Cultuurpas in de vorm van het Leerorkest
                                    (groepen 5)

                                    De invoering van de pas is hiermee gerealiseerd. We kijken
                                    naar de wijze waarop we zorg kunnen dragen voor borging
                                    van het gerealiseerde en kijken naar mogelijkheden voor
                                    uitbreiding.

Realisatie                             2020         2021         2022        2023         2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/3          x            x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021        2022         2023         2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             41           36           39
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)       41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Cultuur

11 Initiatief realisatie IJmondiale cultuurvisie met Velsen, Beverwijk en inwoners van
   Heemskerk
Portefeuillehouder                      Schoorl
Programmaonderdeel                    2.3 Lokale voorzieningen, sport en recreatie
Doelstelling/Opgave IBP               Overkoepelende thema's
Product                               Nemen van initiatief.
Status                                Uitgevoerd
Voorgenomen actie                     Op bestuurlijk niveau voeren van overleg en afstemmen ter
                                      realisatie van een gezamenlijke Cultuurvisie.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen       De Regionale (IJmondiale) Cultuurvisie is door de betrokken
                                      raden vastgesteld.

Realisatie                               2020         2021        2022        2023       2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                               2020         2021        2022        2023       2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)          -




                                                17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022

12 Aanschaf kunstwerk (jaarlijks) op basis van extern advies
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  2.3 Lokale voorzieningen, sport en recreatie
Doelstelling/Opgave IBP             Overkoepelende thema's
Product                             Plaatsen van kunstwerken.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Ten behoeve van de aankoop van kunstwerken wordt een
                                    commissie geïnstalleerd die het college adviseert.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Als er advies nodig is, kan gebruik worden gemaakt van de
                                    kunstcommissie Velsen. Daarnaast kijken we in per situatie
                                    of advisering vanuit een andere partij wellicht meer van
                                    toepassing is. Zo zijn bij de plaatsing van het mozaïek
                                    Stichting Kijk! en de Historische Kring Heemskerk (HKH) als
                                    onafhankelijke commissie betrokken geweest om te
                                    adviseren over de locatie.

Realisatie                              2020        2021        2022        2023       2024
Wanneer gaan we het doen?              2020/4        x            x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                              2020       2021         2022        2023       2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              50          25          25
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        38
</pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


13 Actualisatie beeldend kunstbeleid
Portefeuillehouder                     Schoorl
Programmaonderdeel                     2.3 Lokale voorzieningen, sport en recreatie
Doelstelling/Opgave IBP                Overkoepelende thema's
Product                                Actualiseren van beleid.
Status                                 Actief
Voorgenomen actie                      Het bestaande beleid evalueren, waar noodzakelijk
                                       actualiseren en aan de raad voorleggen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen        De lokale Cultuurnota is eind 2020 vastgesteld. Hierin wordt
                                       kunst benoemd, maar niet in de zin dat het beeldend
                                       kunstbeleid reeds is geëvalueerd.
                                       De actualisatie dient verder vorm te krijgen en zal in de
                                       tweede helft van 2021 plaatsvinden.

Realisatie                                2020           2021      2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                                2021/4
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                                2020           2021      2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                     -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)               -




                                                    19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022


Dierenwelzijn

14 Rekening houden met nest- en schuilgelegenheden
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  2.1 Welzijn, zorg en gezondheid
Doelstelling/Opgave IBP             Naar een vitaal plattenland
Product                             Bewust zijn van flora en fauna.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Op bewuste wijze rekening houden met nest- en
                                    schuilgelegenheden bij nieuwbouw- en verbouwplannen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Voorzieningen voor vleermuizen, vogels etc. worden
                                    meegenomen in bouwplannen.
                                    De budgetten voor 2021 en 2022 zijn via de Taskforce
                                    afgeraamd.



Realisatie                             2020         2021          2022    2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?            15
Financieel                             2020        2021           2022    2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             12           0             0
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Jeugd en onderwijs

15 Ondersteunen initiatieven bedrijven/onderwijs (in samenwerking met buurgemeenten)
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  2.5 Gespecialiseerde jeugdhulp en passend onderwijs.
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Bieden ondersteuning/subsidie.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Aanhouden positieve grondhouding en regionale aanpak ten
                                    aanzien van initiatieven waar bedrijven en
                                    onderwijsinstellingen elkaar ontmoeten en informatie en
                                    kennis uitwisselen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Dit is een continu proces. De aansluiting van het onderwijs
                                    op de arbeidsmarkt is onder andere versterkt via de inzet van
                                    Techport (praktijkgerichte technische opleidingsplaatsen).

Realisatie                             2020         2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -




                                              21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre>                                                     UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                            2018 - 2022

16 Ontlezing
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  2.5 Gespecialiseerde jeugdhulp en passend onderwijs
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Bieden ondersteuning/subsidie.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Tegengaan van laaggeletterdheid en gebrek aan
                                    rekenvaardigheid.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Via diverse projecten (o.a. het Taalhuis) en met inzet van
                                    diverse partijen (o.a. Socius en Bibliotheek) wordt
                                    laaggeletterdheid en rekenvaardigheid actief tegengegaan.
                                    Periodiek maandelijks moet redactie op uitgevoerd worden.

Realisatie                             2020        2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


17 Gesprek met Jeugdraad over het meer betrekken jeugd bij ontwikkelingen
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  1.1 Bestuur, participatie en samenwerking
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Formele positie jeugdraad.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   In gesprek gaan en in gesprek blijven met de Jeugdraad.
                                    Enerzijds voor wederzijdse informatie-uitwisseling en
                                    anderzijds om te komen tot een adviesfunctie van de
                                    Jeugdraad aan de Participatieraad.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Periodiek wordt in gesprek gegaan met de Jongerenraad..
                                    We gaan hierbij na op welke wijze de participatie van
                                    jongeren in de jongerenraad kan worden gestimuleerd.



Realisatie                             2020        2021          2022      2023       2024
Wanneer gaan we het doen?                x         2021/2         x             x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021          2022      2023       2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              6           5            5
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)




                                              23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022


Werk

18 Integraal programma kwetsbare jongeren (18-27 jaar)
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  2.5 Gespecialiseerde jeugdhulp en passend onderwijs
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Advies/programma.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Inventariseren van alle bestaande initiatieven, maatregelen
                                    en best practices en hiermee een integrale aanpak opzetten
                                    voor jongeren in de leeftijd 18-27 jaar die kwetsbaar zijn
                                    doordat ze op een of meer leefdomeinen (waaronder leren,
                                    werken, wonen en zelfredzaamheid) problemen hebben.
                                    Deze aanpak vormgeven in samenspraak met de betrokken
                                    partijen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De inventarisatie is afgerond. Bezien is en wordt op welke
                                    wijze concreet invulling gegeven kan worden aan dit
                                    programma, zodat de aanpak integraal (vanuit de diverse
                                    leefdomeinen) plaatsvindt. Concrete invulling op dit moment:
                                    er is een pilot gestart met Heliomare en IJW (Pilot Onderwijs
                                    en arbeid van de toekomst) voor jongeren tot 27 jaar die zich
                                    in een kwetsbare positie bevinden en behoefte hebben aan
                                    extra begeleiding (gericht op duurzame instroom in
                                    onderwijs, werk (met of zonder loonkostensubsidie) of zorg
                                    (of een combinatie daarvan)). Bezien wordt, gelet op de
                                    vraag vanuit het veld (waaronder andere
                                    onderwijsinstellingen), of we deze pilot volgend jaar kunnen
                                    uitbreiden. Daarnaast wordt – in samenwerking met het RMC
                                    - de pilot Your next Level uitgevoerd, gericht op jongeren die
                                    tijdelijk extra ondersteuning nodig hebben. Tot slot is sprake
                                    van de mogelijkheid van verlengde jeugdhulp voor jongeren
                                    die 18 jaar of ouder zijn. Ook als iemand zich pas na zijn 18e
                                    meldt en dus onder de Wmo valt, kan – vanuit het streven
                                    naar maatwerk - eventueel vanuit PGB-budget of een light-
                                    contract zorg via een jeugdaanbieder worden geboden.



Realisatie                             2020         2021        2022        2023         2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/1          x           x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021        2022        2023         2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             150         300          300
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"




                              25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022

19 IJmondiale pilot werkzoekende 55+
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  2.6 Werk en inkomen
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Conclusies en aanbevelingen pilot.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Verder vorm geven aan reeds gestarte pilot. Na evaluatie
                                    eventueel verankeren in beleid en uitwerken in beleidsregels.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De pilot is afgerond. Waar mogelijk worden de resultaten
                                    betrokken in het beleid en uitgewerkt in de uitvoering. De
                                    mogelijke inzet voor deze doelgroep zal onderwerp van
                                    aandacht blijven.

Realisatie                             2020         2021        2022        2023         2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021        2022        2023         2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Beschut werk

20 Onderzoek ontwikkeling instroom beschut werk
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  2.6 Werk en inkomen
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Onderzoeksrapport met aanbevelingen.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Uitvoeren van onderzoek naar de ontwikkelingen instroom
                                    beschut werk.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Dit is meegenomen in het Iroko-onderzoek. De doelgroep is
                                    ondertussen meer in beeld gekomen en de eerste instroom
                                    naar beschut werk vindt plaats.

Realisatie                             2020         2021      2022         2023       2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/1
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021      2022         2023       2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -




                                               27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022

21 Beschikbaar stellen vacatures voor mensen met een beperking
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  2.6 Werk en inkomen
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Plaatsen van mensen met een beperking.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Het bestuur streeft ernaar om mensen met een beperking
                                    zoveel mogelijk bij 'gewone' bedrijven te laten instromen en
                                    geeft hierin het goede voorbeeld. Dit blijven doen en zelfs
                                    verder intensiveren.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Dit is integraal onderdeel van het HRM-beleid. De norm
                                    waaraan moet worden voldaan neemt jaarlijks toe tot 10,7 fte
                                    in 2024. In 2019 was de norm 7,4 fte en voldeden we
                                    hieraan. In 2020 bedroeg het 8,2 fte en voldeden we tot
                                    december bijna aan deze doelstelling (0,1 fte minder). In
                                    2021 bedraagt de norm 8,9 fte en onderzoeken we hoe hier
                                    weer aan kunnen voldoen.
Realisatie                               2020         2021       2022       2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                x            x           x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021         2022        2023         2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              0           0            0           0
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Tegenprestatie

22 Onbetaalde maatschappelijke activiteit uitkeringsgerechtigden
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  2.6 Werk en inkomen
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Uitvoeren onderzoek.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Nader onderzoeken in hoeverre en op welke wijze
                                    uitkeringsgerechtigden een bijdrage aan de samenleving
                                    kunnen leveren
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Met een raadsmemo is de raad geïnformeerd.

Realisatie                             2020         2021      2022         2023       2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021      2022         2023      2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -




                                               29
</pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022


Bijzondere bijstand

23 Onderzoek naar versimpeling Armoedebeleid en Bijzondere bijstand om toegankelijkheid
   te vergroten/meer bijstand in natura verstrekken
Portefeuillehouder                   De Vries
Programmaonderdeel                  2.6 Werk en inkomen
Doelstelling/Opgave IBP             Merkbaar beter in het Sociaal domein
Product                             Onderzoeksrapport met aanbevelingen.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Versimpelen van het Armoedebeleid en de toegang tot de
                                    Bijzondere bijstand.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Dit onderzoek is afgerond en in de raad vastgesteld. Als
                                    vervolg op het onderzoek is in 2020 nagegaan op welke
                                    wijze, c.q. in welke vorm, de uitvoering van de aanbevelingen
                                    kan worden gerealiseerd. In 2021 is in dit verband onder
                                    andere de informatievoorziening doorontwikkeld (folder/video
                                    “Iedereen doet mee”)

Realisatie                             2020         2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             100
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Schuldhulpverlening

24 Vergroting inzet, voorlichting en begeleiding
Portefeuillehouder                   De Vries
Programmaonderdeel                   2.6 Werk en inkomen
Doelstelling/Opgave IBP              Problematische schulden voorkomen en oplossen
Product                              Uitvoeren plan.
Status                               Uitgevoerd
Voorgenomen actie                    Ontwikkelen van nieuw beleid waarbij wordt ingezet op
                                     verbetering van voorlichting en begeleiding met als doel
                                     meer mensen uit de problemen te helpen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen      Geconstateerde knelpunten worden in de lijn van de nieuwe
                                     wet Schuldhulpverlening aangepakt (bijvoorbeeld meldingen
                                     van energieleveranciers) en waar mogelijk wordt ingezet op
                                     verbetering van de voorlichting. In 2021 borgen we wat we
                                     hebben gerealiseerd en kijken we naar de mogelijkheden
                                     van doorontwikkeling van de ondersteuning.



Realisatie                               2020          2021      2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                 x             x          x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                              2020           2021      2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              150            75        75
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)         75




                                                31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022


Heemskerk woont, werkt en recreëert

Omgevingswet

25 Nieuwe ruimtelijke structuurvisie (inclusief woningbouwopgave, bouwen in groen en
   duurzaamheid)
Portefeuillehouder                    De Vries
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Toekomstig wonen
Product                             Omgevingsvisie.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   In het kader van de Omgevingswet wordt aan de hand van
                                    werksessies de ambitie bepaald en een start gemaakt met
                                    het opstellen van een visie.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De omgevingsvisie is door de raad vastgesteld op 1 februari
                                    2021.


Realisatie                             2020        2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/4          x          x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             150         150         150
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Wonen en woningbouwprojecten

26 Inventarisatie bouwlocaties (samen met bewoners)
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Toekomstig wonen
Product                             Actualisatie regionale plancapaciteit.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Actualiseren van de regionale plancapaciteit. Hierbij wordt de
                                    informatie uit het woningsbehoefteonderzoek betrokken.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Inventarisatie potentiële woningbouwlocaties is uitgevoerd.
                                    Nieuwe Regionaal Actieprogramma Wonen (RAP) is in
                                    ontwikkeling en heeft een sterke relatie met de woonvisie.

Realisatie                             2020          2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020          2021        2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                 -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)           -




                                                33
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre>                                                     UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                            2018 - 2022

27 Intensiveren en versnellen bestaand bouwprogramma
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Toekomstig wonen
Product                             Bestemmingsplan en visie.
Status                              Actief
Voorgenomen actie                   Integraal benaderen en beoordelen op welke locaties een
                                    versnelling van woningbouw mogelijk is.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Dit is ingebed in de organisatie en heeft onze continue
                                    aandacht. Potentiële woningbouwlocaties zijn in beeld. Per
                                    locatie zijn we samen met de omgeving aan de slag. Ieder
                                    half jaar ontvangt de raad een voortgangsrapportage waarin
                                    we aangeven wat de stand van zaken per locatie is.
                                    Participatie met de omgeving en samenwerking met de
                                    lokale woningcorporatie en andere stakeholders vindt plaats
                                    via klankbordgroepen en stuurgroepen. Voor de
                                    samenwerking met lokale bouwers en ontwikkelaars zijn we
                                    gestart met een zogenaamde bouwtafel.



Realisatie                             2020        2021         2022       2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                         2021/4
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021         2022       2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                  -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)            -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"




28 Stimuleren levensloopbestendige woningbouw bij voorkeur in centrum
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Toekomstbestendig wonen
Product                             Treffen van maatregelen.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Versterking van de woonfunctie in de buurt van
                                    voorzieningen en in het centrum.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Is opgenomen in Woonvisie.

Realisatie                             2020          2021      2022        2023      2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020          2021      2022        2023      2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                 -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)           -




                                                35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022




29 Stimuleren particuliere eigenbouw
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Toekomstbestendig wonen
Product                             Collectief particulier opdrachtgeverschap (CPO) en
                                    zelfbouwbeleid.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Voorbereiden nieuw beleid met betrekking tot CPO.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De kavels aan de Jan van Kuikweg zijn actief in de verkoop
                                    gezet. Wanneer de nieuwe initiatieven rondom CPO zich
                                    voordoen worden die beoordeeld.

Realisatie                             2020         2021        2022       2023          2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021        2022       2023          2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                 -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)           -




30 Variatie nieuwbouw via grondprijzenbeleid
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Toekomstbestendig wonen
Product                             Actualisatie grondbeleid.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Actualiseren grondprijzenbeleid op het gebied van waarden
                                    en bestemmingsmogelijkheden.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Opgenomen in nota Grondbeleid. Nota Grondbeleid en
                                    Grondprijzenbeleid is geactualiseerd en vastgesteld in de
                                    raad mei.

Realisatie                             2020         2021        2022       2023          2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021        2022       2023          2024
</pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -

Duurzaamheid en milieu

31 Verbindende en richtinggevende rol duurzaam Heemskerk
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  3.3 Milieu en duurzaamheid
Doelstelling/Opgave IBP             Samen aan de slag voor het klimaat
Product                             Uitvoering advies.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Creëren van bewustwording en het kunnen ontplooien van
                                    meer initiatieven.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Met de ontwikkeling van instrumenten als het Landelijke
                                    Klimaatplan, het nieuwe Milieubeleidsplan en de Regionale
                                    Energie Strategie (RES) wordt richting gegeven aan een
                                    duurzaam Heemskerk. Ook is een website duurzaamheid
                                    ontwikkelt ((https://duurzaam.heemskerk.nl/).

Realisatie                             2020         2021         2022     2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021         2022     2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -




                                               37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022

32 Uitbreiden duurzaam inkopen/aansluiten manifest MVI 2016-2020
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  3.3 Milieu en duurzaamheid
Doelstelling/Opgave IBP             Samen aan de slag voor het klimaat
Product                             Actualiseren beleidsnotitie.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Met stichting RIJK afspraken maken om de
                                    inkoopbegeleiding meer te richten op de vraag van de
                                    gemeente en op Maatschappelijk Verantwoord Inkopen
                                    (MVI).
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Er zijn afspraken met Stichting Rijk gemaakt over
                                    doelstellingen en ambitieniveau. Bij aanbestedingen worden
                                    minimumeisen voor MVI opgenomen. Er heeft besluitvorming
                                    plaatsgevonden. In het vierde kwartaal van 2020 is
                                    besluitvorming geweest over de aangepaste nota inkoop en
                                    aanbesteding, het milieubeleidsprogramma van ODIJ en de
                                    verordening duurzaamheidslening.

Realisatie                             2020         2021           2022   2023       2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/4
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021           2022   2023       2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                 -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)           -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


33 Ondersteuning subsidiemogelijkheden bedrijven in het kader van
   duurzaamheid/aanpassing leges duurzaam bouwen
Portefeuillehouder                De Vries
Programmaonderdeel                  3.3 Milieu en duurzaamheid
Doelstelling/Opgave IBP             Samen aan de slag voor het klimaat
Product                             Faciliteren ondersteuning.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   In het Milieubeleidsplan opnemen op welke wijze de
                                    gemeente innovatieve ideeën voor duurzaamheid binnen het
                                    bedrijfsleven kunnen ondersteunen en stimuleren met
                                    subsidiemogelijkheden.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     In het kader van duurzaamheid actualiseren van de
                                    Legesverordening. Er is een Milieubeleidsplan vastgesteld.
                                    De legesverordening is in december 2019 door de raad
                                    vastgesteld.

Realisatie                             2020         2021         2022      2023        2024
Wanneer gaan we het doen?             2019/4
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021          2022      2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -




                                              39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre>                                                     UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                            2018 - 2022


Economie

34 Drie toekomstscenario's centrum inclusief uitwerken actieplan
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Regionale economie als versneller
Product                             Drie toekomstscenario's.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Als onderdeel van de visievorming worden er drie
                                    toekomstscenario's voor het centrum ontwikkeld.
Voortgang vlaggetje

Actie bij aandacht en bijsturen     In het proces van de Omgevingsvisie is voor een andere
                                    insteek gekozen. Het scenario voor het centrum van
                                    Heemskerk maakt integraal deel uit van de Omgevingsvisie.



Realisatie                             2020        2021        2022       2023         2024
Wanneer gaan we het doen?              2020/4        x           x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022       2023         2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


35 Overdekte stallingsmogelijkheden met oplaadfaciliteiten onderzoeken
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  3.2 Bereikbaarheid
Doelstelling/Opgave IBP             Overkoepelende thema's
Product                             Onderzoeksrapport met aanbevelingen.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Als onderdeel van de visievorming wordt onderzoek gedaan
                                    naar overdekte stallingsmogelijkheden met oplaadfaciliteiten
                                    in het centrum en het NS station.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     In relatie met het ontwikkelen van de stationsomgeving
                                    worden oplaadfaciliteiten meegenomen.
                                    Het budget is afgeraamd via de Taskforce.

Realisatie                             2020         2021        2022       2023         2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/1
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021       2022        2023         2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              0
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)




                                               41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022


Verkeer en vervoer

36 Studie landschappelijke inpassing Heemskerkvariant
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  3.2 Bereikbaarheid
Doelstelling/Opgave IBP             Naar een vitaal platteland
Product                             Landschapsplan.
Status                              Afgevoerd
Voorgenomen actie                   Uitvoeren landschapsstudie naar de Heemskerkvariant.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De provincie gaat uit van de Golfbaanvariant, daar wordt een
                                    landschapsstudie naar uitgevoerd. Van de Heemskerkvariant
                                    is geen sprake meer.
Realisatie                             2020          2021        2022      2023        2024
Wanneer gaan we het doen?              2020/3
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020          2021        2022      2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -


37 Versterking openbaar vervoer (uitbreiding spoor)
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  3.2 Bereikbaarheid
Doelstelling/Opgave IBP             Naar een vitaal platteland
Product                             Starten lobby.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Heemskerkse ambities nadrukkelijk agenderen voor
                                    bestaande bestuurlijke overleggen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Lobby is ingezet. Onder meer door middel van een brief naar
                                    provincie en agendering in provinciaal verkeers- en
                                    vervoersberaad.

Realisatie                             2020          2021        2022      2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020          2021        2022      2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


38 Opzetten lokaal netwerk busverbinding (duurzaam)
Portefeuillehouder                  De Vries
Programmaonderdeel                  3.2 Bereikbaarheid
Doelstelling/Opgave IBP             Naar een vitaal platteland
Product                             Pilot mobiele bus (duurzaam).
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Om Heemskerkse inwoners op eenvoudige wijze toegang tot
                                    voorzieningen te verstrekken gaat een duurzame buurtbus
                                    rijden.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Er ligt een plan en advies is in voorbereiding. Besluit college
                                    24 maart 2020, raad geïnformeerd per raadsmemo.
                                    We gaan niet verder inzetten op een aanvullende vaste
                                    buslijn tussen station Heemskerk en het centrum. Het
                                    Platform Vervoer is opgericht ten behoeve van een betere
                                    afstemming tussen de vervoerders in Heemskerk en een
                                    betere facilitering richting de Heemskerkse reiziger.
                                    Bij de behandeling van de Jaarrekening 2019 is € 25.000,-
                                    overgeheveld naar 2020. Via de Task-force is het budget
                                    afgeraamd.

Realisatie                             2020         2021         2022         2023         2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/2          x             x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021         2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              0
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)




                                               43
</pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre>                                                     UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                            2018 - 2022


Toerisme en recreatie

39 Stimuleren hoogwaardig en meerdaags toerisme door kleinschalige accommodaties
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Regionale economie als versneller
Product                             Marktverkenning en contact met mogelijke exploitanten en
                                    ontwikkelaars.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Meer planologische ruimte voor kleinschalige
                                    (hotel)accommodaties.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Onderzoek/marktverkenning gereed.

Realisatie                             2020        2021        2022        2023       2024
Wanneer gaan we het doen?             2019/4
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022        2023       2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              0          15
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


40 Promoten toerisme door vergroten bereikbaarheid en toegankelijkheid van
   bezienswaardigheden en centrum
Portefeuillehouder                 Schoorl
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Regionale economie als versneller
Product                             Treffen van maatregelen.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Promoten toerisme door vergroten bereikbaarheid en
                                    toegankelijkheid van bezienswaardigheden en centrum.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Er zijn diverse acties uitgevoerd en nog in voorbereiding om
                                    promotie van Heemskerk te ondersteunen. Daarin komen
                                    onze kastelen meer prominent naar voren. Met website en
                                    bebording en PR is dit gerealiseerd. Verbinding met
                                    ondernemers is nadrukkelijk gelegd. Verdere promotie is
                                    onderdeel van de reguliere werkzaamheden.

Realisatie                             2020         2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021         2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             15
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        9




                                              45
</pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre>                                                     UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                            2018 - 2022

41 Stimuleren gebruik duin (afschaffen duinkaart)
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  3.2 Bereikbaarheid
Doelstelling/Opgave IBP             Regionale economie als versneller
Product                             Aangaan gesprek met het PWN.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Starten bestuurlijk overleg met het PWN over de mogelijke
                                    opties.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Het gesprek met PWN is inmiddels gevoerd, PWN is niet
                                    bereid de duinkaart af te schaffen.



Realisatie                              2020        2021       2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                x           x           x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                              2020        2021       2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Heemskerk bestuurt

Strategische toekomstvisie Heemskerk 2040

42 Actualisatie Toekomstvisie 2040 (vanuit Omgevingswet)
Portefeuillehouder                  Baltus
Programmaonderdeel                  1.4 Veiligheid, vergunning en handhaving
Doelstelling/Opgave IBP             Goed openbaar bestuur in een veranderende samenleving
Product                             Geactualiseerde toekomstvisie.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Starten met het actualiseren van de Toekomstvisie 2040.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De Toekomstvisie 2040 is een van de documenten die als
                                    input gebruikt wordt voor de Omgevingsvisie die we nu aan
                                    het opstellen zijn. Gegeven het brede perspectief van de
                                    Omgevingsvisie vervangt een groot deel van bestaande
                                    visies. Het actualiseren van de strategische toekomstvisie
                                    Heemskerk 2040 komt daarmee te vervallen.
                                    Eind 2021 is deze gereed en vervangt daarmee een groot
                                    deel van bestaande visies zoals de hier genoemde
                                    Toekomstvisie 2040.

Realisatie                             2020        2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                          2021/4
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             50
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)




                                              47
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022


Samenwerking en burgerparticipatie

43 Uitbreiding factor C
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  1.1 Bestuur, participatie en samenwerking
Doelstelling/Opgave IBP             Goed openbaar bestuur in een verbindende samenleving
Product                             Planning en verantwoording
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   In 2018 heeft factor C opnieuw aandacht gekregen. In de
                                    raadsbijeenkomst over burgerparticipatie in juni 2019 is een
                                    presentatie over de methodiek factor C gegeven.
                                    De ontwikkeling van het samenspel tussen raad, college en
                                    organisatie bij participatietrajecten stond in deze bijeenkomst
                                    centraal.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen
Realisatie                             2020         2021         2022        2023         2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021        2022         2023         2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


44 Opnieuw vormgeven van buurtinitiatieven
Portefeuillehouder                  Schoorl
Programmaonderdeel                  1.1 Bestuur, participatie en samenwerking
Doelstelling/Opgave IBP             Goed openbaar bestuur in een veranderende samenleving
Product                             Planning en verantwoording.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Nadere uitwerking geven aan burgerparticipatie en
                                    herwaarderen van de bestaande aanpak van
                                    buurtinitiatieven.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     In 2019 heeft een evaluatie plaatsgevonden van
                                    Burgerkracht. Op basis daarvan is een raadsvoorstel gedaan
                                    voor de doorontwikkeling van Burgerkracht.
                                    Dit voorstel is op 24 december 2019 aangenomen.

Realisatie                             2020        2021        2022        2023         2024
Wanneer gaan we het doen?             2020/1
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021        2022        2023         2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -




                                              49
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>                                                       UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                              2018 - 2022


Dienstverlening

45 Uitbreiden en verbetering dienstverlening (standaardisering)
Portefeuillehouder                   Rijke
Programmaonderdeel                   1.2 Dienstverlening
Doelstelling/Opgave IBP              Goed openbaar bestuur in een veranderende samenleving
Product                              Nota herijking dienstverlening.
Status                               Actief
Voorgenomen actie                    Met betrekking tot de doorontwikkeling van de gemeentelijke
                                     dienstverlening zoveel mogelijk gebruik maken van kennis en
                                     ervaringen die landelijk beschikbaar is en nog komt.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen       De visie Dienstverlening is in april 2021 vastgesteld door de
                                     raad. Het vervolg, de vaststelling van het
                                     Uitvoeringsprogramma dienstverlening, zal in het laatste
                                     kwartaal van 2021 plaatsvinden. Waar mogelijk en gewenst
                                     zal daarbij gebruik worden gemaakt van de ervaringen die
                                     elders zijn opgedaan.

Realisatie                              2020         2021        2022         2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                           2021/4
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                              2020         2021        2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                   -      100          100
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)             -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Openbare orde en veiligheid

46 Versterking begeleiding jeugd
Portefeuillehouder                  Baltus
Programmaonderdeel                  2.5 Gespecialiseerde jeugdhulp en passend onderwijs
Doelstelling/Opgave IBP             Overkoepelende thema's
Product                             Inzetten van jeugdboa's.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Gericht plegen van inzet in die situaties waar overlast van
                                    jeugd wordt ondervonden.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De inzet van de jeugdboa's is gestart als proef en inmiddels
                                    omgezet naar structurele inzet. De inzet van de jeugdboa’s
                                    sluit goed aan op de behoefte vanuit de samenleving om
                                    situaties waar overlast door de jeugd wordt ervaren in een
                                    vroeg stadium te beperken.

Realisatie                             2020         2021        2022         2023        2024
Wanneer gaan we het doen?                x            x           x
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020         2021        2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)              -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)        -




                                              51
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>                                                      UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                             2018 - 2022


Organisatie

47 Actualisatie organisatievisie
Portefeuillehouder                  Baltus
Programmaonderdeel                  3.1 Ruimte
Doelstelling/Opgave IBP             Goed openbaar bestuur in een veranderende samenleving
Product                             Nieuwe organisatievisie.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Opstellen nieuwe organisatievisie die breed in de organisatie
                                    wordt gedragen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De organisatievisie is na inspraak in de organisatie en met
                                    instemming van de OR op 2 oktober 2018 door het college
                                    vastgesteld.
Realisatie                             2020         2021        2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020        2021         2022        2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                 -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)           -


48 Informatie gestuurd werken (delen, koppelen en analyseren van data)
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  1.2 Dienstverlening
Doelstelling/Opgave IBP             Goed openbaar bestuur in een veranderende samenwerking
Product                             Advies datagedreven organiseren.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Gebruik maken van de mogelijkheden om data in te zetten
                                    voor de beleidsvoorbereiding en -uitvoering.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     De middelen voor 2021/2022 worden gebruikt voor
                                    doorontwikkeling van meer datagericht werken in het sociaal
                                    domein. De inzet heeft geleid tot Rapportages Sociaal
                                    Domein die per kwartaal worden opgesteld en verder worden
                                    doorontwikkeld. Deze kwartaalrapportages dragen bij aan
                                    het inzicht in ontwikkelingen (trends) en vormen hiermee een
                                    belangrijke instrument voor de evaluatie en opstelling van
                                    beleid.

Realisatie                             2020         2021        2022        2023        2024
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre>"HEEMSKERK ZICHTBAAR BETER"


Wanneer gaan we het doen?                                      2022/1
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020          2021      2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)             20            20         20
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)

Financiën

49 Verhoging belastingen met maximaal het inflatiepercentage
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  Algemene dekkingsmiddelen
Doelstelling/Opgave IBP             Passende financiële verhoudingen
Product                             Begroting 2019-2022.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Vertalen van het huidige beleid wat inhoudt dat de
                                    belastingtarieven niet met meer dan het inflatiepercentage
                                    worden verhoogd.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Uitgangspunt in de Begroting 2019-2022.

Realisatie                             2020          2021       2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?
Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                             2020          2021      2022         2023        2024
Geraamde kosten (x € 1.000)                 -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)           -


50 Maatregelen Interbestuurlijk Programma (IBP)
Portefeuillehouder                  Rijke
Programmaonderdeel                  Algemene dekkingsmiddelen
Doelstelling/Opgave IBP             Goed openbaar bestuur in een veranderende samenleving
Product                             Bepalen strategie per opgave en ter vaststelling aan de raad
                                    voorleggen.
Status                              Uitgevoerd
Voorgenomen actie                   Per opgave bepalen van een strategie om bij te dragen aan
                                    de IBP-doelstellingen.
Voortgang

Actie bij aandacht en bijsturen     Is integraal onderdeel van de Perspectiefnota.

Realisatie                             2020          2021       2022        2023        2024
Wanneer gaan we het doen?



                                                53
</pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>                                            UITVOERINGSPLAN COALITIEAKKOORD
                                                                   2018 - 2022

Wanneer hebben we het gedaan?
Financieel                          2020   2021    2022      2023     2024
Geraamde kosten (x € 1.000)          -
Wat heeft het gekost? (x € 1.000)    -
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>